
 
 

Dirigit a Isabel López Galera, alcaldessa-presidenta de l’Ajuntament de Xixona 

PREGUNTA SOBRE LA POSSIBILITAT DE TALLAR EN UN SENTIT LA CIRCULACIÓ DEL 
CARRER ALCOI ELS DIUMENGES DE MATÍ 

 

Joan Arques Galiana, com a portaveu del Grup Municipal de Compromís per Xixona, 

sol·licita que en el següent plenari ordinari es debata i, si escau, es responga a la 

següent 

PREGUNTA PER AL PLENARI 

Exposició de fets 

A hores d’ara, l’Ajuntament de Xixona dóna instruccions perquè els dissabtes i 

diumenges de vesprada-nit es talle a la circulació el carrer Alcoi en uns dels seus 

sentits, cosa que afavoreix les activitats de restauració situades en eixe carrer, ja que 

els permet posar terrassetes i, per tant, col·labora a donar vida al poble. 

Un dels establiments de restauració situats en eixe carrer ha sol·licitat en diverses 

ocasions que es faça la mateixa actuació els diumenges de matí, de manera que es 

done una alternativa d’esbargiment tant a visitants com a veïns de Xixona. 

El flux de trànsit del carrer Alcoi els diumenges de matí no és especialment intens. 

Atesos tots estos motius, Compromís per Xixona presenta les següents 

Preguntes 

Per què no accedeix l’Ajuntament a estudiar amb l’empresa que ho ha sol·licitat 

l’ampliació del tall d’un sentit del carrer Alcoi els diumenges de matí? 

Han pensat les potencialitats que pot generar esta actuació en la vitalitat del poble en 

unes hores en què les alternatives lúdiques i d’esbargiment són més aïna escasses? 

S’han plantejat la possibilitat de provar durant un mes si el rendiment d’esta proposta 

és positiu per a totes les parts (empresa, veïns, visitants i Ajuntament)? 

 

 

Xixona, 7 de juliol de 2015 


